

URORA

01 Sep 2024 - 31 May 2025

FTG11D8NOSLJANICE231213JK

Golden Autumn + Northern Lights



1 Penang - Assemble at Penang International Airport.

### 2 Transit City - Oslo (Norway) (MOB/D)

Departure flight to the capital of Oslo - Norway. Upon arrival in Oslo, city orientation tour which include Oslo City hall & Opera House.

\*\*Overnight in Oslo

# 3 Oslo Tromso (BLD)

After breakfast, transfer to domestic airport for your flight to **Tromso**. Upon arrival, proceed to city orientation tour. enjoy the Storsteinen Cable Car.

- \*\*Storsteinen Cable Car Take the cable car up to an altitude of 420 meters, climb up and look at the panoramic view of the city, as well as the surrounding mountains
- \* \*Overnight at Tromso

### 4 Tromso - Svolvaer (Lofoten) (BLD)

Morning, visit to Polar Park. After that tour head to Svolvaer

- \*\***Polar Park** –is an animal park in the municipality of Bardu in Troms county, Norway.
- \* \*Overnight at Svolvaer

### 5 Svolvaer - Mortsund Leknes (Lofoten) (BLD)

Morning head to Lofoten. Enjoy the scenic tour to Henningsvaer, Ramberg, Reine & Village Å.

Henningsvær: Located 25 km from Svolvær and one of the most famous fishing villages in Lofoten.

Ramberg:Located in the island of Flakstadøya in Nordland County, Ramberg is a small village in North of the Arctic Circle with its shores looking out toward the North

Reine: Reine is an authentic living fishing village in Lofoten famous for its scenic location by the Arctic Ocean and majestic Lofoten peaks.

Village A. - The furthest point that you can drive on the Lofoten Islands is to the village of Å. Here you will find the Norwegian Fishing Village Museum Å which is a museum that uses the historical fishing houses to recreate the daily life of fishermen, their families, and a traditional village life from the 20th century.

\*\*Overnight in Mortsund Leknes

### 6 Mortsund Leknes - Narvik (Sweden) (BLD)

Experience the crab safari in Lofoten from the seaside, while you will get to know and taste the fantastic produce that crab is. Then, head to Narvik.

\* \*Overnight in Narvik

Crab Safari - we take our RIB boat out to the best areas to catch crab. Here we draw crab pots and provide ingredients for dinner, while our local guide tells about the tradition of crab fishing in Lofoten. Fresh crab tastes fantastic, and after we have pulled the pots, we make the trip back to land where we prepare the catch in several different sets. Best of all, you can eat as much as you want!

# TOUR HIGHLIGHT

- Storsteinen Cable Car
- Polar Park
- RIB Crab Safari
- Visit Icehotel

### 7 Narvik – Jukkasjarvi – Kiruna (BLD)

After breakfast, tour proceed to Kiruna. Once arrival, visit Icehotel, Then to Jukkasjarvi for orientation tour, Kiruna church & New Town hall. Then enjoy your time for shopping. After that proceed Northern Light Hunting

- \*\*Icehotel The famous ice hotel has different innovative hotel room ice sculpture designs every year.
- \*\*Overnight at Kiruna

## 8 Kiruna > Stockholm (BD)

Today, morning free your own leisure until noon time proceed to airport, take flight to capital city of Sweden - Stockholm.

\* \*Overnight at Stockholm

### 9 Stockholm (BLD)

Stockholm has a unique location on the 14 islands between Lake Malaren and the Baltic Sea. We visit Vasa Ship Museum and City Hall.

Vasa Ship Museum - the museum displays the only almost fully intact 17thcentury ship that has ever been salvaged, the 64-gun warship Vasa that sank on her maiden voyage in 1628.

\* \*Overnight at Stockholm

### 10 Stockholm - Transit city (B/MOB)

After breakfast, transfer to airport for your flight to home.

\* \*Overnight on Board

### 11Transit City - Penang

Arrival Penang. End of Tour



Tour Fare / Departure Date / Flight

Sighting of this visual spectacle is dependent on solar activity, cloud cover & general weather conditions. Hence sighting Cannot Be Guaranteed. However you may sight the dancing green lights as it may show itself randomly during your full stay in Lapland.

Remark: The above itinerary is for reference only. In principle the company will try to keep to the itinerary. However, the final itinerary will be determined by the overseas agent which is subject to change when necessary. Any change or cancellation due to unforeseen circumstances which is beyond the company's control, the company will not be responsible for any extra expenses incurred by you. Deportation or refused entry by the immigration, tour member has to be responsible for any expenses incurred. Local handling agent have reserve the right to make amendment of the itinerary depending with the actual situation, but scenic spot will not be cancellate as listing. Travelers are adviced to purchase travel insurance for travelling period.

01 Sep 2024 - 31 May 2025

FTG11D7NOSLJANICE231213JK

# 



1 槟城 - 集合于槟城机场.

2 过境城市 - 奥斯陆(机上用餐/晚餐)

搭乘前往挪威-奥斯陆的航班,抵达后,进行城市导览游包括市 政厅以及歌剧院。

\*\*夜宿于奥斯陆

## 3 奥斯陆 → 特罗姆瑟 (早午晚餐)

早餐后,前往国内机场搭乘前往特罗姆瑟的航班。抵达后,进 行城市导览游。前往斯托尔施泰宁山顶缆车。

- \*\* 斯托尔施泰宁山顶缆车 乘坐缆车至海拔 420 米,登上并欣 赏城市、周围山脉和河流的全景。
- \*\* 夜宿于特罗姆瑟

### 4 特罗姆瑟-斯沃尔韦尔(罗弗敦)(早午晚餐)

早上,参观北极动物园。之后前往斯沃尔韦尔。

- \*\* 北极动物园 位于挪威特罗姆斯县巴尔杜市的动物园。
- \*\* 夜宿于斯沃尔韦尔

### 5 斯沃尔韦尔 - 莫尔松德勒克内斯 ( 罗弗敦 ) (早午晚餐)

早上前往罗夫敦。欣赏通往亨宁斯瓦尔、拉姆贝格、雷讷和奥 村的风景之旅。

亨宁斯瓦尔: 距离斯沃尔韦尔 25 公里, 是罗夫敦最著名的渔 村之一。

拉姆贝格: 位于弗拉克斯塔岛, 是北极圈北部的小村庄, 临望 北大西洋。

雷讷: 雷讷是罗夫敦的一个真实的渔村, 以其在北冰洋和威严 的罗弗敦山脉下的风景而闻名。

奥村:在罗弗敦群岛上,你可以驾车到达的最远点是奥村。在 这里,你会找到**挪威渔村博物馆Å**,这是一个利<mark>用历史</mark>悠久的 渔民房屋重现渔民、他们的家庭和 20 世纪传统村庄生活的博 物馆。

\*\* 夜宿于莫尔松德勒克内斯

### 6 莫尔松德勒克内斯 - 纳尔维克(早午晚餐)

在罗夫敦体验从海上进行的**螃蟹冒险之旅**,你将了解并品尝螃 蟹的美味。然后前往纳尔维克。

\*\* 夜宿于纳尔维克

螃蟹冒险之旅-我们乘坐 RIB 艇前往捕蟹的最佳区域。在这 里,我们拉起蟹笼并提供晚餐所需的食材,当地导游会讲述罗 夫敦的蟹捕传统。新鲜的螃蟹味道美极了, 拉起蟹笼后, 我们 返回陆地、在那里我们会用几种不同的方式准备捕获的螃蟹。 最重要的是, 你可以随心所欲地吃!

- 斯托尔施泰宁山顶缆车
- 北欧蟹捕捉体验
- 参观冰旅馆

7 纳尔维克-尤卡斯贾尔维(瑞典)-基律纳(早午晚餐) 早餐后, 前往基律纳。抵达后, 参观冰酒店。接下来前往尤卡 **斯贾尔维**进行导览游,参观**基律纳教堂和新市政厅**。然后享受

购物时间。之后进行极光狩猎 \*\* 冰酒店 - 这家著名的冰酒店每年都有不同创新的酒店客房冰 雕设计。

\*\* 夜宿于基律纳

8 基律纳→ 斯德哥尔摩 (瑞典) (早晚餐)

今天, 早上自由活动直到中午, 然后前往机场, 搭乘飞往瑞典 首都斯德哥尔摩的航班。

\*\* 夜宿于斯德哥尔摩

9 斯德哥尔摩(早午晚餐)

斯德哥尔摩位于马拉伦湖和波罗的海之间的 14 个岛屿上,独 具特色。我们参观瓦萨船博物馆和市政厅。

- \*\* 瓦萨船博物馆 该博物馆展示了有史以来唯一一艘几乎完好 无损的 17 世纪船只,这艘 64 门火炮战舰瓦萨在 1628 年首航 时沉没。
- \*\* 夜宿于斯德哥尔摩

### 10 斯德哥尔摩-过境城市(早/机上用餐)

早餐后,前往机场搭乘飞往家乡的航班。

\*\*夜宿于机上

### 11 槟城

抵达槟城。结束旅行。



价钱 / 出发日期 / 航空公司

**北极光** 欣赏北极光这种自然界的视觉奇观,取决于当地的天气条件如太阳粒子 次次下处以下水积,取决于当地的天气条件如太阳粒子 的活动,云层与天气等等。所以不能保证北极光的出现。但是只要夜幕垂帘后,在天气条件符合,她可能就随时的在你此趟的北极圈旅程中向 你舞动着绿色幸福之光

备注:上述行程仅供参考,原则上本公司尽量保持行程不变,然而正确行程依据当地接待社按当时的实际情况重新调整后为准。如在非人为或突发情况之下所引 起的行程变动或而外的费用,本公司将恕不负责一切的责任。团员若被移民厅拒绝入境或驱逐出境,一切费用由团员负责。当地旅游社有权根据当地情况及航班 情况调换行程次序,但景点不变。每位旅客受促购买旅游保险。